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Waar meestal de paasvakantie de geleidelijke opstart zou moeten zijn van het toeristische 
seizoen, lijkt het alsof we deze reeds in februari zijn gestart. Telkens als de zon schijnt 
zoeken mensen de gezonde zeelucht op om even te ontspannen. We mogen dankbaar zijn 
dat we dat in deze moeilijke tijden inderdaad nog kunnen, dat we bij de gelukkigen zijn 
die aan het zeetje wonen of er een tweede verblijf hebben.

Terug naar de basis

Wat we uit vorige zomer geleerd hebben 
is dat de toerist drukke plaatsen mijdt en 
op zoek is naar ruimte. Een hele uitdaging 
voor een badstad als Blankenberge, waar we 
op een relatief kleine oppervlakte gewoon 
zijn om onze badgasten te plezieren. Deze 
zomer daarom geen grote evenementen, 
geen podia met populaire artiesten waar 
honderden mensen samengeschoold staan; 
we gaan terug naar de basis en kleinschalig 
en kwalitatief onze verborgen pareltjes in de 
etalage zetten. 

Belle Epoque

Van de paasvakantie tot eind september 
staat in onze badstad alles in het teken van 
Belle Epoque. Je zal er in het straatbeeld niet 
naast kunnen kijken. Het aanbod is gericht 
op het ganse gezin, waaronder zoektochten, 
wandelingen, straatanimatie, enzovoort.

Prikje per prikje

Toch blijft ondernemen en werken in onze 
badstad een uitdaging. Velen van ons zitten 
al maanden - al dan niet technisch - werk-
loos thuis en kijken reikhalzend uit naar be-
tere tijden. Vrijheden zullen afhankelijk zijn 
van onze strijd tegen het virus. Daarbij is  de 
boodschap: vaccineren helpt. Je laten vacci-
neren is geen louter individuele zaak, je doet 
het ook om anderen te beschermen. Het is 
een daad van levensbelang en burgerschap, 
zeker in de drukke toeristische badstad die 
we zijn. Vaccinatie voorkomt dat men ern-
stig ziek wordt en redt dus levens. Zo pikken 
we stukje bij beetje, prikje per prikje, weer 
het gewone leven op. 

Daphné Dumery
Uw burgemeester 

Heb je vragen over het vaccineren in Blankenberge? Het call-
center van het vaccinatiecentrum helpt je verder op het num-
mer 050 636 636. Zie ook pagina 4 voor meer informatie.

Beste inwoners

Ons leven speelt zich nu 
al meer dan een jaar op 
anderhalve meter van elkaar 
af. Achter een mondmasker. 
Zonder culturele of sportieve 
activiteiten, zonder com-
muniefeesten, kermissen, 
festivals, … 

Plots krijgen we de tijd om 
even stil te staan. Het kan 
anders en veel zal ook anders 
worden. Eén ding is zeker: ons 
respect en onze waardering 
voor elke zorgverlener en 
vrijwilligers is in deze bijzon-
dere tijden alleen nog maar 
toegenomen. 

De lente is weer in het land 
en die brengt hopelijk nieuwe 
en betere tijden. We stellen 
onze hoop op een vlotte 
vaccinatiecampagne, zodat 
we snel kunnen terugkeren 
naar het oude normaal. Voor 
een badstad zoals de onze 
is dit van levensbelang. Nog 
even volhouden, en doen wat 
we moeten doen in het belang 
van onze gemeenschap, dan 
komen we er wel.

Laat je vaccineren

APRIL 2021, NR. 1     I     V.U.: JAN CUYLE, WATERKASTEELSTRAAT 1/34, 8370 BLANKENBERGE

Blankenberge
N-VA Blankenbergewww.n-va.be/blankenbergeblankenberge@n-va.be

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 29 maart.



Parkeren in de Bernard Vandammestraat

Kunsttriënnale Beaufort nu ook in Blankenberge
Dit jaar strijkt Beaufort, de triënnale voor hedendaagse kunst, 
voor de zevende keer neer aan onze kust. Als schepen van 
Cultuur en Toerisme is Alfons Monte bijzonder opgetogen dat 
Blankenberge dit keer wel meedoet aan de grootste openluchtten-
toonstelling van het land. 

Beaufort 21 belooft alweer een topeditie te worden. De artistieke 
selectie bestaat uit een mix van binnen- en buitenlandse kunste-
naars. Blankenberge zal op haar openbaar domein twee kunst-
werken tentoonstellen, waarvan eentje door de stad zal worden 
aangekocht. 

Hiervoor gaan we in zee met de Franse kunstenares Margue-
rite Humeau. Het indrukwekkend monumentaal beeld zal een 

tijdelijke locatie krijgen in de omgeving van de haven. Op termijn 
zal het worden ingepland als eyecatcher aan de nieuwe strekdam. 
Een opportuniteit om ook dit mooi stukje Blankenberge onder de 
aandacht te brengen.

De kunsttriënnale Beaufort loopt van 27 mei tot 7 november 
2021. Het is niet alleen een toeristische 
meerwaarde, maar zal in deze moeilijke 
tijd ongetwijfeld ook voor een verademing 
zorgen. 

Alfons Monte, schepen van 
Cultuur en Toerisme (N-VA)

Toewijzingen sociale woningen Lindenhof steeds volgens regels
N-VA-gemeenteraadslid Kathleen Haegeman is ook ondervoorzitter van het 
Lindenhof, de sociale woonmaatschappij. Ze wordt vaak aangesproken door 
kandidaat-huurders die vinden dat anderen voorrang krijgen bij de toewijzing 
van een sociale woning. Niets is echter minder waar. 

“Als we een sociale woning toewijzen, 
gebeurt dat strikt volgens de geldende 
regels. De inschrijvings- en toewij-
zingsregels zijn voor iedereen gelijk. 
We zullen nooit voorrang geven omdat 
iemand een andere nationaliteit heeft. 

De duurtijd dat men is ingeschreven 
als kandidaat-huurder is dan ook een 
van de prioritaire voorrangsregels. De 
gemiddelde wachttijd voor een sociale 
woning is ongeveer vijf jaar en er zijn 
bijna 1.000 kandidaat-huurders. 

Het Lindenhof beheert momenteel 
ongeveer 700 woningen. 33 nieuw-
bouwappartementen zijn in aanbouw. 
Samen met de verschillende projecten 
die op de planning staan, toont dit 
duidelijk aan dat Het Lindenhof zich 
ten volle inzet om de wachtlijst van 
de kandidaat-huurders weg te werken. 
Voor de momenteel leegstaande wo-
ningen werd een gezamenlijk dossier 
ingediend bij de Vlaamse Overheid 
om de renovatie of het herstel in zijn 
totaliteit aan te pakken.

Op basis van de bewonersbevraging in de 
wijk Bernard Vandammestraat, Blanken-
bergsedijk, Evendijk West, en Evendijk Oost,  
en de insteek van de leden van de werkgroep 
werden in de Bernard Vandammestraat de 
parkeervakken van de linker naar de rechter 
zijde gebracht.

De aanpassing van het ruimtelijk uitvoe-
ringsplan voor deze wijk en verschillende 
andere wijken in Blankenberge, maakt het 
nu immers mogelijk om je voortuin tot een 
groen parkeervak om te vormen.

Heel wat bewoners van de Bernard Van-
dammestraat deden dit,  wat de beschikbare 
parkeerplaatsen aan de linkerzijde van de 
straat aanzienlijk liet dalen, waardoor er een 
grotere parkeerdruk ontstond in de omlig-
gende straten.

Daar er aan de rechterzijde van de straat 
enkel rijwoningen gebouwd zijn zonder 
voortuin werd beslist om de parkeervakken 
van straatzijde te veranderen. Zo kunnen 
heel wat bewoners hun wagen opnieuw dicht 
bij de woning parkeren.

Kathleen Haegeman,
Ondervoorzitter Het Lindenhof

Bij vragen, contacteer een van uw N-VA-vertegenwoordigers in de verkeerscommissie: 
Annelies Timmermans annelies.timmermans@n-va.be 
Andy De Bruyne andy.debruyne@n-va.be 
Kurt Decleer kurt.decleer@n-va.be 

blankenberge@n-va.be
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Meer info via www.vsbvzw.be.

N-VA Blankenberge sponsort het project tableau-
restauratie Vriendenkring Stadsgidsen Blanken-
berge (VSB) met 250 euro want “Ook deze visser 
verdient een nieuwe thuis!” De VSB is niet aan 
haar proefstuk toe wanneer het gaat over het red-
den van unieke tegeltableaus in onze badstad. 

Bij een vorig project, “Een nieuwe thuishaven voor 
Blankenbergs visserspaar”, kon de VSB de verwijde-
ring van tegels bij de ontmanteling van het interieur 
van de vishandel Tant-Azuur in de Molenstraat 
financieren. Omdat de verdere restauratie en de 
montage van de tegels extra geld kost, vragen zij 
opnieuw een steentje bij te dragen.

Het behoud van ons erfgoed, getuige van onze rijke 
visserijgeschiedenis, is voor onze partij zeer belang-
rijk. Als VIP-sponsor zijn wij er van overtuigd dat 
men ook dit project - “Ook deze visser verdient een 
nieuwe thuis!” - tot een goed einde zal brengen. 

Binnenkort padellen in Blankenberge
Padel, een racketsport tussen tennis en squash, is enorm populair. 
Binnenkort kan dat ook in Blankenberge. De lokale Tennis Club 
Blankenberge diende onlangs een aanvraag in om drie padelterrei-
nen aan te leggen. Daarnaast kwam ook een aanvraag van de conces-
sionaris van de tennisvelden aan het Leopoldpark, om daar plaats te 
maken voor drie nieuwe padelterreinen.

“Als schepen voor Sport ben ik uitermate tevreden met extra sportie-
ve ruimte om zowel in clubverband of om als individuele, recreatieve 
sporter aan de slag te gaan. Padel is een plezante sport die toegankelijk 
is voor alle leeftijden en voor sportievelingen op eender welk niveau”, 
zegt schepen van Sport Nadia Cloetens (N-VA). 

Mobiele pumptrack naast het skatepark
Blankenberge zorgt voor een nieuwigheid op sportief vlak: een 
mobiele pumptrack. Een pumptrack is een parcours met hobbels en 
bochten die elkaar ritmisch opvolgen. Het circuit is geschikt voor 
BMX, mountainbikes, steps, skeelers en skateboards. 

De pumptrack wordt vanaf het begin van de paasvakantie 
naast het skatepark aan de Koning Albert I-laan geplaatst en 
zal daar tot het einde van de zomervakantie blijven staan. De 
pumptrack is voor iedereen vrij toegankelijk van zonsopgang 
tot zonsondergang. 

Schepen voor Sport Nadia Cloetens: “In een periode met weinig 
sociaal contact met klasgenoten en vrienden zijn we dan ook 
zeer blij dat we jong én minder jong de kans kunnen geven om 
buiten te vertoeven en te sporten tijdens de mooiste maanden 
van het jaar. Pumptracks zijn tegenwoordig erg hip, ideaal dus 
om er als het ware een pop-upbeleving van te maken de komen-
de periode.”

www.n-va.be/blankenberge
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn
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Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Daphné Dumery, burgemeester

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
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